
 

 

Kolding d. 31-03-17 

Mødeindkaldelse med referat 
 for Bestyrelsen i Alternativet, Kolding. 

Onsdag d 5/4 kl. 18.30 

Kolding Bibliotek, lokale 1 

Dagsorden: 

1. Velkomst 
Bestyrelsen var samlet Morten havde meldt afbud. 

2. Godkendelse af referat 
Referat fra sidste møde blev godkendt 

3. Intro til ”Alleos”,  
Alle ref/dagsordener/indkaldelser skal på Alleos. 
Fortsætter med kommunikationer på Facebook (FB) og forperson sender info som han vurderer 
er vigtige, til de i bestyrelsen som ikke er FB. 

4. Regnskab,  
Stine fortalte at vi modtager 7.500 fra storkredsen. 
Stine undersøger om der ydes og hvor meget tilskud der ydes til Valgkampagnen Kommunalt. 
Stine udfylder formularer for ændring af konto så der er 2 personer der har adgang, Stine og John 

5. Omkostninger ved diverse møder. 
Forplejninger til møder fortsættes med at hver især bidrager efter behov til kaffekassen. 

6. Behandling af ansøgning om orlov 
Morten har søgt orlov fra bestyrelsesarbejde i 2-3 mdr. Dette accepteres. 
Dog skal arbejdet som byrådskandidat fortsættes med topindsats. 

7. Aktivitetsugen op til Grundlovsdag. 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

8. Valgforbund, hvilke Partier, aftalt fællesmøde 
Ja til valgforbund. 

9. Kommende KV17 kampagne: 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

10. Forventninger til kandidater efter KV17-mødet på Kolding Bibliotek 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

11. Styring af møder ? 
Kalender i Alleos benyttes for alle aktiviteter. Thomas slår op for medlemsaktiviteter og John for 
alle andre. 



12. Ansvarlig for opsyn med nye medlemmer. 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

13. Emner for tlf. til medlemmer 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

14. Orientering om vigtige datoer for KV17 
Anne-Mette bekymrer sig 
Anne Mette orienterede om div valgdatoer, men intet var kritisk nært, Anne Mette holder tjek 
fortsat 

15. Opfølgning på EU 60 år.  
Emnet blev ikke drøftet 

16. Emne til medlemsmøde sammen med opstilling til KV17 
Der blev besluttet 2 muligvis 3 emner. Begge havde affaldssortering som udgangspunkt. 
Begge emner kommer som tema på medlemsmødet efter opstillingsmødet d. 8/5-2017. 
Bjarne/Stine er tovholder på dette ene punkt og Thomas er tovholder på det andet. 
Punkterne vi blive udsendt som invitation til medlemmerne i Kolding, ikke bare på FB. 

17. Hvad sker der med cafe-møder, Bjarne 
Pt.ikke sket noget men der er blevet oplys et mulig cafeemne som undersøges af Bjarne. 
John skaffer tlf.-nummer til vedkommende. 

18. Dannelse af inspirationsgruppe for kandidater. 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

19. Udvælgelse af ekstra kandidater samt Fastlæggelse af ekstra kandidatmøde KV17 
Der blev oplyst at vi nu var på det ønskede antal og at dette betød at der skulle holdes ekstra 
opstillingsmøder både i Juni og i August 

20. Ref af møde med Borgmester 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

21. Presseansvarlig, godkendelse af pressemeddelelser 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

22. Tema holdes skjult. 
Emnet nåede ikke at blive behandlet 

23. evt,  
John orienterede om mulige metoder til en valgkamp. 
 

NÆSTE BESTYRELSESMØDE D. 3/5-2017, ukendt pt. 


